
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska Landseerklubben den 16/10 2006 
 
Närvarande: Bodil Arvidsson, Agne Grundström, Kristina Johansson, Ingrid Budmark, Mats 
Frånberg från 97§. 
 
Frånvarande: Linda Söderström, Bittan Wallin, Yvonne Kvistberg, Kirre Kandelberg 
 
89. Mötesordföranden Agne förklarade mötet öppnat. 
 
90. Dagordningen lästes igenom och godkändes. 
 
91. Till justerare jämte ordföranden utsågs Ingrid. 
 
92. Föregående mötes protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 
93. Ekonomisk rapport: Träff i Sundsvall har genomförts och gått minus 400:-. Annars ingen 
förändring sedan föregående möte. 
 
94. Post: Från SKK har kommit Månadsbrev september, ”Hundsport”, ”Hundsport Special” 
samt inbjudan till avelsrådskonferens. Sista anmälningsdag är den 15/1-07. Kristina scannar 
denna och skickar som bilaga till protokollet. 
 
95. Framtida verksamhet styrelse/klubb, tidningen. 
*Therese Boija tar på sig att göra tidningen. Material skickas till henne via 
landseerbladet@svlk.se senast den 24/10. Utskick av tidningen sker på samma sätt som 
tidigare. Planen är att tidningen ska vara klar den 31/10. Bodil skickar till Git för utläggning 
på hemsidan. 
*På förra mötet uppkom frågan om styrelsens hantering av dagordningar och protokoll. Beslut 
om detta fattades förra året: ”Teknisk hantering av styrelsemöten. Kallelse/dagordning ska 
vara ledamöterna tillhanda senast en vecka före styrelsemötet. Protokollet ska vara skrivet 
och skickat på mail till ordföranden för justering senast tre veckor efter mötet. Valda delar av 
protokollets innehåll läggs snarast ut på hemsidan och papperskopia går runt för justering i 
vanlig ordning” (Utdrag ur protokoll från styrelsemöte 051201). Detta är alltså vad vi har att 
rätta oss efter. 
*Ett förslag på medlemsenkät är framtaget och skickas ut tillsammans med tidningen.  
 
96. Rapporter.  
* Vatten –/träning: Ett vattenläger kommer att anordnas 16-19 juli 2007 i Ronneby. Dessutom 
blir det i Skåne träning för intresserade en gång per månad under hösten/vintern. Information 
om detta skickar Kristina till hemsidan och tidningen. Aktiviteterna är samarrangemang med 
SNK Södra och SLBK. 
* Agne och Eva-Britt kommer att återuppta arbetet med avelskommittén snarast. 
*Agne redovisade från träffen i Sundsvall den 7/10, där det tränades sök, allmänlydnad och 
utställning. Gemensam middag i trevlig stämning avnjöts på kvällen. 
 
97. Beslutsfrågor. 

a) Ny logga, förslag. Agne har fått ett förslag från Ingrid Nilsson som han mailar 
ut till styrelsen. Övriga lämnar synpunkter och beslut om eventuell ändring tas 
sedan på årsmötet. 



b) Hemsidan, forumet. Hemsidan fungerar bra. Ett hanhundsregister finns 
färdigt att lägga ut. Styrelsen godkänner detta och Bodil meddelar Git. Forumet 
är för tillfället stängt. Vi avvaktar resultatet av medlemsenkäten innan vi 
beslutar om forumet ska öppnas igen eller ej.  
c) Topplistan. Förslag till ändringar är gjorda och utskickade. Beslut fattas vid 
nästa möte. 
d) Betalningsperioden är ändrad från rullande till fast betalningsperiod. De 
medlemmar som har betalt avgiften efter den 15/9 2006 förblir medlemmar hela 
nästa år. Från 2007 är betalningsperioden mellan 1/11 – 31/1. 

 
 
98. Rasmonter Hund 2006. Ingen har anmält sitt intresse för att hålla i en rasmonter på Hund 
2006. Vi har inte heller råd att arrangera något i år. Därför beslutar styrelsen att avstå och 
istället satsa på nästa år. 
 
99. Övriga frågor. 
Ska vi ta fram ett presentationsblad till nyregistrerade landseerägare? Mats tog fram material 
till Hund 2005-montern. Vi använder det som grund för ett utskick. 
Behöver vi påminna uppfödarna om gåvomedlemskapet? Styrelsen diskuterade om vi ska 
kontakta våra uppfödare för att få dem mer aktiva och hur vi ska skapa mervärde för dem. 
Bodil och Kristina tar fram ett förslag på en uppfödarenkät motsvarande den nu färdiga 
medlemsenkäten. Förslag även att presentera en uppfödare per nummer i tidningen. 
 
100. Nästa möte blir den 6/11 klockan 19.00 på telefon. Tyngdpunkten kommer då att ligga 
på tidningen. 
 
101. Agne förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet Mötesordförande  Justeras 
 
 
 
 
Kristina Johansson Agne Grundström  Ingrid Budmark 


